

21 Dec 2020
2020年12月21日

Dear Valued Customer :

尊敬的客戶 :

【China & Hong Kong Christmas, New Year's Eve 2020 & New Year 2021 Holiday】

Trading Schedules

【中国、香港 2020 年圣诞节、除夕及 2021 年元旦假期】证券交易时间调整通知

Thank you for your support to PC Securities !

感谢阁下一直以来对寶鉅證券的支持！

Please be informed that the arrangement of the trading schedules on China & Hong Kong Christmas, New Year's Eve 2020 & New Year 2021 Holiday are as the following tables:

兹通知中国、香港 2020 年圣诞节、除夕及 2021 年元旦假期交易时间将作以下特别安排：

Date 日期	Northbound 沪港通及深港通	Hong Kong Market 港股
24/12/2020 Thursday 周四	Closed 全日休市	Afternoon Session is Closed 下午休市
25/12/2020 Friday 周五	Closed 全日休市	Closed 全日休市
31/12/2020 Thursday 周四	Opening 开市	Afternoon Session is Closed 下午休市
1/1/2021 Friday 周五	Closed 全日休市	Closed 全日休市

* The above time is indicated in HK time.

** This table only serves as a brief reference. Any temporary changes on the holiday trading hours would be subject to the Ex-changer's announcement.

* 以上时间均为香港时间。

** 此表格只作为一般参考用途，相关内容与更改皆以交易所官方内容为准。

Should there be any inquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline at (852) 3950 3288.

如有任何查询，欢迎致电寶鉅證券客户服务部：(852) 3950 3288。

PC Securities Limited

寶鉅證券有限公司

Member of PCSFG 寶鉅證券金融集團成員

11/F, Lee Garden Five, 18 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣希慎道18號利園五期11樓

Tel 電話：+852 3950 3288 Fax 傳真：+852 3950 3200 Website 網址：www.pcsfg.com/pcs